

客戶同意事項變更申請書 Customer Consent Change Request Form

致：滙豐（台灣）商業銀行股份有限公司（下稱“貴行”）
To: HSBC Bank (Taiwan) Limited (the “Bank”)

日期 Date: 西元

D	D	M	M	Y	Y	Y	Y
---	---	---	---	---	---	---	---

客戶編號 Customer No:

--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

 -

--	--	--	--	--	--	--	--

申請人身分證號碼 ID / Passport No.

申請人姓名 Applicant's Name:

申請人現向貴行申請變更客戶同意事項（請在適用處打勾）：
The applicant hereby requests the Bank to change customer consent as following (please tick where applicable) :

客戶同意事項（若勾選不清視為不同意申請） Customer Consent (Left unrecognized will be considered as disagree)

貴行為行銷之目的，蒐集、處理及利用申請人之相關個人資料
The Bank may collect, process and use the applicant's personal information for marketing product and service.

貴行將申請人個人資料及於 貴行之交易資料，提供給 (1) 與滙豐有業務服務或作業合作關係之關係企業 (2) 滙豐集團成員或 (3) 其他第三人，以供該關係企業、滙豐集團成員、或其他第三人為推介各項業務、服務或產品之目的而為揭露、轉介、蒐集、處理、國際傳輸或交叉利用（包括但不限於該關係企業、滙豐集團成員、或其他第三人將最新之產品優惠或介紹、促銷活動及業務服務等訊息提供予申請人）
The Bank may provide the applicant's personal data and account transaction data to 1) HSBC's sales partners and business affiliates; 2) members of HSBC; or 3) any other 3rd parties, for the purpose of business, product and service promotion, via exposing, transferring, collecting, processing, international transmitting, or exchanging (including but not limited to information about special campaign, promotional activities and business services introduced by HSBC's sales partners and business affiliates, members of HSBC, or any other 3rd parties).

- 申請人得隨時以書面通知貴行取消或重新設定上述同意事項，並自貴行收到該通知之日起一週後生效（若遇假日則順延），但貴行收到通知前已進行之資料蒐集處理利用，其效力不受影響。
The applicant may withdraw or amend the above consent at any time via a written notification and it will be effective after one week (next day if holidays) upon the Bank receives his/her notification. The validity of collecting, processing and use of personal information processed before receiving the notification should not be affected.
- 申請人瞭解並同意本次申請事項將取代或變更申請人前於 貴行就前開同意事項之相關設定。
The applicant hereby agreed that this application will replace or change the previous relevant agreement.

聲明 Please note

請確認填寫資料正確無誤，並請簽章
Please confirm and sign the application.

S.V.

申請人簽署 Applicant's Authorized Signature(s)/Chop(s)
(簽署樣式須與印鑑卡授權簽名相同 Signing instruction should match signature card)

填妥本申請書後，申請人得

- 親至滙豐（台灣）商業銀行股份有限公司之各分行，將此表格交由滙豐（台灣）商業銀行股份有限公司行員處理或
- 郵寄回「115台北郵政167-2617號信箱滙豐（台灣）商業銀行股份有限公司收」

Please complete all sections and return this application form to HSBC by

- Visiting a HSBC branch or
- Mailing to P.O. BOX 167-2617 Taipei, Taiwan HSBC

銀行專用 For Bank Use Only

S.V.:

Processed by:

Approved by: